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Vragen en opwaardering m.b.t. SB Voortgang uitvoering Statenvoorstel Slavernijverleden 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
D66 1 Opwaardeerverzoek: Er zitten veel goede 

elementen in de uitwerking van het college. 
Op enkele punten is de wijze waarop het 
college invulling geeft aan het 
initiatiefvoorstel niet geheel in lijn met wat er 
met het voorstel gepoogd werd te 
bewerkstelligen door de werkgroep. 
Bijvoorbeeld het niet verder uitvoeren van 
onderzoek. Graag gaat D66 met het college 
en de commissie in gesprek over de 
invulling van het initiatiefvoorstel en het 
vervolg. 

• GS heeft vanuit het veld het duidelijke 
signaal heeft gekregen het accent van 
de activiteiten van de provincie Utrecht 
rond dit onderwerp zou moeten liggen 
op de doorwerking van het trans-
Atlantische slavernijverleden in de 
hedendaagse samenleving en gericht 
moeten zijn op een bredere erkenning 
en inbedding van deze gedeelde erfenis. 
Niet alleen gedurende (de aanloop naar) 
het Herdenkingsjaar, maar ook in de 
jaren daarna. 

• Voorzitter van het NiNsee (Nationaal 
instituut Nederlands slavernijverleden en 
erfenis) Linda Nooitmeer heeft betoogd 
dat het moet draaien om 
positieverbetering van de mensen die 
het meest gemarginaliseerd zijn als 
gevolg van racisme en discriminatie. 

• Daarom wil GS inzetten op het 
tegengaan van discriminatie in de 
provincie en te werken aan inclusie en 
herstel. 

• Wij zien hierbij een belangrijke rol 
weggelegd voor de organisaties die zich 
hiermee bezighouden.  

• Daarnaast denken we aan het doen van 
onderzoek waarbij het accent niet ligt op 
de rol van het provinciebestuur in het 
verleden, maar aan 
onderzoeksprojecten die invulling geven 
aan verhalen voor herdenkingen en 
vieringen en bijdragen aan een groter en 
sterker netwerk van de 
gemeenschappen die zich met dit 
onderwerp verbonden voelen. Zoals 
recente onderzoeken in de provincies 
Overijssel en Gelderland.  

 2 Hoe wordt de samenstelling van de 
klankbordgroep bepaald? 

• De klankbordgroep wordt opgebouwd uit 
organisatie die zich bezighouden met 
het thema Slavernijverleden en de 
doorwerking. 

• Hierbij kan gedacht worden aan lokale 
initiatieven, gemeenten en 
erfgoedorganisaties. 

• Mochten er vanuit PS suggesties zijn 
voor partijen die wij hiervoor kunnen 
uitnodigen, nemen wij die graag in 
overweging. 

SGP 3 Opwaardeerverzoek: hoe komt GS tot de 
genoemde koppeling tussen het excuses en 
de erkenning? Waarom voert GS het 
initiatiefvoorstel niet uit zoals deze is 
aangenomen? 

• GS heeft het advies van het Nationale 
Adviescollege Dialooggroep 
Slavernijverleden opgevolgd. 

• Zij stellen duidelijk dat erkenning van het 
slavernijverleden gepaard moet gaan 
met excuses. 

• Oftewel, dat erkenning en excuses voor 
het slavernijverleden, een internationaal 
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erkende misdaad tegen de 
menselijkheid, niet zonder elkaar 
kunnen. 

ChristenUnie 4 Opwaardeerverzoek: Als andere fracties  
naar aanleiding van deze statenbrief willen  
discussiëren over de excuses die GS op 1  
juli jongstleden hebben uitgesproken, dan  
wil de Statenfractie van de ChristenUnie  
graag haar mening geven. Wij zijn positief  
over het uitspreken van excuses. 

 

 
 
 


